
Participatie van de omgeving op de Gouverneursweg 3a in Heeswijk-Dinther 

 

Om onze plannen met onze buren te delen hebben we de meesten bij ons thuis uitgenodigd om de 

plannen te presenteren en te vragen wat ze er van vinden. Bij een enkeling zijn wij zelf langs gegaan. 

Wij hebben tevens gevraagd wat ze er van denken dat anders zou moeten of kunnen en hoe ze tegen 

onze plannen aankijken. Wij hebben voor deze manier gekozen omdat wij dat de meest persoonlijke 

manier vonden om met onze buren in gesprek te gaan. 

Gesproken hebben wij met  

 Pieter-Jan van Hoof en Sander van de Gevel wonende op de gouverneursweg 3, directe 

buren. Zij vinden de plannen mooi en nu ze weten hoe het eruit komt te zien hebben ze 

verders geen op of aanmerkingen. 

 

 Ruud en Dian Verhagen wonende op de gouverneursweg 5, directe buren. Zij vinden het 

jammer dat wij stoppen met het melkbedrijf, zij hadden liever gezien dat we dat voort hadden 

gezet, maar gunnen het ons van harte. Ze hebben we wel graag dat we bomen planten tussen 

hun en ons in zetten, dit is al uitgewerkt met de fruit bomen die daar gepland staan.  

 

 Frank en Carolien den Otter wonende op de gouverneursweg 7. Zij vinden dat het er goed 

uitziet en zien geen problemen met betrekking tot zichzelf. 

 

 Bert en Hermien Verheul wonende op de gouverneursweg 9, Zij vinden ook dat wij mooie 

plannen ontwikkeld hebben en dat het er goed uitziet, en zien ook geen problemen. 

 

 

 Jeroen en Dion van Gaal wonende Kasteel 6. Mooie plannen wordt vast mooi. Die hebben 

dadelijk direct uitzicht op ons nieuw plan, vinden het dat geen probleem. 

 

 Begrafenis ondernemers Maarten en Rosemarie Kroef. Zij zijn bij ons op bezoek geweest o.a. 

om hun eigen plannen te laten zien betreft het uitvaartcentrum tegen over het Kasteel . Wij 

hebben toen tevens onze plannen aan hun laten zien, als we elkaar kunnen helpen zullen we 

dat zeker doen was de conclusie. 

 

 

 Rien en Elly Verkuijlen wonende Gouverneursweg 8a. Vonden de planen er goed uitzien, 

maar Elly had er geen goed gevoel over, ze kan er helaas niet de vinger op leggen waar dat 

vandaan komt. Dit is wel gevraagd maar kregen we helaas geen duidelijk antwoord op. 

 

 Jeroen en Mandy Verhoeven wonende Fokkershoek 27. Bij hun zijn we meerdere keren 

geweest om onze plannen te laten zien, dit ook omdat ze zelf ook nog steeds bezig zijn met 

de uitbreiding van hun plannen. Hun gaven aan om rekening te houden met de namen die zij 

gebruiken zoals Life is Good en Vila de Gouverneur, zodat mensen zich niet kunnen vergissen 

in waar ze moeten zijn. Ook wilde ze niet dat we gingen bouwen buiten ons bouwblok, wat 

we dus ook niet gaan doen. Verders wilde ze ook niet dat we onze B&B in het hoger segment 

gaan aanbieden. 

 



 Chris en Maria van Boxtel wonende Fokkershoek 25. Zij vonden het heel belangrijk dat hun 

uitzicht vanuit de tuin richting het Aadal behouden blijft. Nadat we dit samen bekeken 

hebben blijkt dat onze plannen ver buiten hun zichtlijn blijft. Verders vonden ze het een mooi 

plan. 

 

 Dick en Astrid Rakhorst wonende Fokkershoek 29. Zijn bij ons geweest op locatie omdat ze 

ook het vanuit ons wilden zien. Vonden het vooral een prachtig idee omdat we op de oudere 

generatie gericht zijn met onze plannen en ze er ook zeker van waren dat daar behoefte aan 

is. 

 

 Twan en Margette van Gaal wonende Veldstraat 44, Zij zagen geen problemen voor zichzelf 

en wensten ons veel succes met het mooie plan. 

 

Wij hebben aan een ieder meegeven om ons a.u.b. te laten weten wanneer er vragen zijn en om 

gewoon bij ons aan te komen als ze iets willen weten of onze tekeningen willen zien. Wij hebben 

aangeven om hierover gewoon zo open en eerlijk mogelijk te zijn. Nadat we met iedereen gesproken 

hebben en onze plannen hebben uitgelegd zijn we blij om tot de conclusie te komen dat iedereen 

eigenlijk best positief staat tegenover onze plannen. 

 

Patrick en Belinda van der Pas. 

 

 

 

 

 


